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    Redeschiderea farmaciei din Parlament, criticată în
plenul Camerei de un deputat PNL. 
      Zgonea: "E un lucru bun pentru angajaţi. Nu există
niciun beneficiu"
  

                                             

  

     Redeschiderea farmaciei din Parlament a fost criticată, luni, în plenul Camerei, de
deputatul PNL Horia Cristian, care a spus că se delimitează de beneficiile decise, iar,
preşedintele Camerei, Valeriu Zgonea, a replicat că este un lucru bun pentru angajaţi şi
că nu este vorba de niciun beneficiu.

  

    "Apare pe toate televiziunile că demnitarii şi-au mai decis nişte beneficii, că s-a reînfiinţat o
farmacie care practică preţuri mai mici pentru parlamnetari. Eu, în mod clar, vreau să mă
delimitez de această lucrare şi vreau să spun că legea este unică pentru toată lumea din
România şi că nu există preţuri mai mici sau preţuri favorizante pentru parlamentari,
funcţionarii parlamentari" , a
afirmat 
Horia Cristian
.
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Valeriu Zgonea  i-a spus că nu a fost informat de liderul de grup asupra deciziei corecte a
Biroului Permanent în legătură cu redeschiderea farmaciei,care este un lucru bun pentru
angajaţii Camerei Deputaţilor.

  

"Nu este pentru dumneavoastră, ca deputat, este pentru angajaţii Camerei Deputaţilor.
Acest punct a existat şi este şi un cabinet medical de 23 de ani şi nu există niciun
beneficiu pentru dumneavoastră şi ceilalţi. (...) Eu cred că pentru angajaţii Camerei care
stau până târziu este un lucru foarte bun ca să nu se mai ducă până în oraş pentru o
pastilă. Şi am făcut un lucru bun pentru aceşti angajaţi, că beneficiaţi dumneavoastră, ca
parlamentari, că beneficiază şi jurnaliştii şi toată lumea care e pe aici...", a spus Zgonea.

  

El a adăugat că este o decizie luată în consens cu liderii grupurilor parlamentare. "Nu ne certaţi
pe noi, e o decizie luată în consens cu liderii grupurilor parlamentare, la cererea angajaţilor care
lucrează cu noi şi este un lucru bun", a mai arătat Zgonea, menţionând că "decizia a luat-o
Biroul Permanent, nu Valeriu Zgonea".

  

Zgonea a explicat, ulterior, necesitatea punctului farmaceutic din Palatul Parlamentului,
spunând că doreşte o soluţie pentru angajaţii cărora le vine rău, arătând că toţi cei din
clădire au nevoie de un prim ajutor şi precizând că nu se poate intra nici măcar cu o
targă.

  

"În orice comună din România există un punct farmaceutic, există o farmacie (...) Aici am avut
parlamentari cărora le-a venit rău, angajaţi, şi am stabilit cu Casa de sănătate că asta e cea mai
bună soluţie. Avem un om căruia i-a venit rău, nu avem medicamente aici, nu putem face nimic.
Atunci facem o chestiune simplă: dacă nu e un medicament compensat, trebuie să aibă tot ce
trebuie... o trusă de prim ajutor, în această uzină sunt mii de oameni. Nu mai judecaţi pe cei de
la Camera Deputaţilor, de la Senat, Curtea Constituţională, toţi aceşti oameni au nevoie de un
prim ajutor, noi nici nu putem să venim nici măcar cu o targă în Camera Deputaţilor", a explicat
Zgonea.

  

El a mai spus că în toate Parlamentele din lume există un punct farmaceutic de prim ajutor.
"Vreau să găsesc o soluţie pentru angajaţii cărora le vine rău", a adăugat Zgonea.

  

Conducerea Camerei Deputaţilor a aprobat, luni, redeschiderea punctului de eliberare a
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reţetelor medicale  pentru demnitari şi angajaţi din Palatul Parlamentului, care va asigura
medicamentele de maximă urgenţă, reduse cu 10-20% faţă de preţul pieţei, iar orice
medicament poate fi adus în 2-4 ore.

  

Secretarul Camerei Niculae Mircovici  a făcut aceste precizări, după şedinţa Biroului
Permanent, arătând că "s-a aprobat redeschiderea farmaciei, în principal, pentru angajaţi,
pentru ca să nu mai trebuiască să meargă în oraş să ridice medicamentele".

  

Potrivit memorandumului intern, punctul farmaceutic pentru eliberarea medicamentelor
prescrise în reteţele medicale compensate şi cu plata directă, propus spre reînfiinţare poate
asigura medicamentele de maxima urgenta; medicamente reduse cu 10-20% faţă de preţul
pieţei; baza de date a medicamentelor poate fi accesată în timp real de catre farmacist, iar orice
medicament, inclusiv cele pe bază de retetă, poate fi adus în 2-4 ore.

  

Se vor elibera reţete compensate şi gratuite (veterani , ASRL si diagnostic) recomandate de
medicii de familie ce deservesc cabinetele medicale ale Camerei Deputatilor şi Senatului care
au contract cu Casa de Asigurari OPSNAJ, se pot elibera reţete de urgenţă şi cronice cu plata
directă pentru medicamente ce nu se află pe lista medicamentelor compensate.

  

De asemnea, se vor elibera cu plata directă şi medicamente de urgenţă pentru cazurile
consultate de medicii aflaţi în incinta cabinetelor din Camera Deputatilor şi Senat, în timpul
acţiunilor Parlamentului desfăşurate pe perioade mai lungi, cu participarea unor invitaţi sau
delegaţii străine.

  
**  sursa -  MEDIAFAX.RO 
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